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Vanda Efnerová

„Krvavá“ dodávka po střele. Senátor Hraba terčem
neznámého útočníka

parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-Krvava-dodavka-po-strele-Senator-Hraba-tercem-neznameho-utocnika-760917

01.09.2024 18:11 | Monitoring

Nezávislý senátor Zdeněk Hraba sdílel na svém facebookovém
profilu snímky svého poškozeného vozu z předvolební kampaně
do Senátu. "Že by někteří neuměli vést volební kampaň
slušně?" ptá se Hraba, jemuž někdo auto polepené nápisem
Zdeněk Hraba do Senátu poškodil paintballovou zbraní. Senátor
pro ParlamentníListy.cz následně uvedl, co bude v tomto
případu dál dělat.

Sdílej

Foto: Facebook: Zdeněk Hraba 
Popisek: Dodávka senátora Zdeňka Hraby zasažena z paintballové zbraně.

reklama

"Že by někteří neuměli vést volební kampaň slušně...? Ráno, když
jsem přišel ke „kampaňovému“ autu, objevil jsem na něm tento velký
červený flek. Zjevně ze střely z paintballové zbraně. Pokud někdo
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neunese jiné názory nebo neumí vést volební kampaň slušným
způsobem, říká to o něm víc než dost," napsal senátor Zdeněk
Hraba, jenž se snaží o znovuzískání mandátu, na svůj facebookový
profil. 

"Asi něco děláte dobře, když máte i takový ohlas. Lidi už neznají
hranice slušnosti a neumí vyslechnout v klidu i jiný názor. Možná to
byl jen nějaký nedospělý jedinec, který se zlobí, že zítra musí do
školy," zkonstatoval následně v diskuzi jeden z uživatelů.
"Není na světě člověk ten, aby se zalíbil lidem všem. Ale někteří
nejsou schopni pochopit, že dialogem se vyřeší víc, než tím, že
budou škodit. Pouze ukáží na svou malost," dodal další.

Laciný projev frustrovaného jedince

Senátor Hraba následně pro ParlamentníListy.cz přiznal, že s
"internetovými hrdiny" má své zkušenosti. "Internetových hrdinů mi
píše různé nesmysly hraničících s vyhrožováním celkem dost. Ale to
je teď asi u politiků bohužel běžné," uvedl s tím, že podezření na
konkrétního viníka v případě poškozené dodávky nemá a věc
nehodlá osobně ani hlásit policii.

"Beru to zatím jen jako laciný a snad i jediný (i když už jsme
zaregistrovali i poškozování plakátů) projev nějakého frustrovaného
jedince. Pokud oznámení někdo policii podá nebo bude policie
jednat z úřední povinnosti, tak budu policii samozřejmě k dispozici,"
nechal se slyšet Hraba. Do budoucna ale senátorův tým přijme
nezbytná bezpečnostní opatření. "Je symbolické, že nějaký ostrý
nesouhlas mi nevyjádřil v osobním kontaktu nikdo, zatímco se někdo
snížil k tomuto trapnému činu," dodal ještě pro ParlamentníListy.cz.
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Senátor Zdeněk Hraba bude letos obhajovat svůj mandát v obvodu
č. 41 – Benešov. Utká se třeba s legendárním hokejistou Dominikem
Haškem, který do obvodu „přistál“ v dresu TOP 09. 

Psali jsme:

„Skoro jistě řídil on.“ Dodávka Dominika Haška vjela před rozjetý
nákladní vlak

"S lidmi od nás z regionu jsem několik let v doslova denodenním
kontaktu. Jasně, může to znít jako nějaká trapná politická fráze, ale
u mě to je pravda. Vzhledem k tomu, že jsem senátorem za region,
ve které skutečně žiji, žije zde moje rodina a historie našeho rodu se
zde propisuje do matričních knih a kronik po dlouhá staletí, tak mi na
našem regionu opravdu záleží," řekl před nedávnem Hraba v
rozhovoru pro Parlamentní listy.

https://www.parlamentnilisty.cz/profily/profil.aspx?id=126628
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-Skoro-jiste-ridil-on-Dodavka-Dominika-Haska-vjela-pred-rozjety-nakladni-vlak-760899
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4/6

"Samozřejmě, že společně řeším i „velkou“ politiku. Já se
nevyhýbám žádnému tématu a rád s lidmi řeším různé věci. Navíc v
osobním kontaktu si o tom lze popovídat mnohem lépe než třeba na
sociálních sítích. Lidé mi řeknou svůj pohled, já řeknu svůj pohled a
snažíme se dojít v diskusi k nějakému řešení, či chcete-li
kompromisu. A většinou k němu i dojdeme," zmínil dále Hraba.

Dominika Haška pak podle svých slov zahlédl jednou. "Neměli jsme
však příležitost se spolu pobavit. Těším se ale na to, až spolu
budeme vést odbornou debatu, až se dozvím jeho názory na témata,
která se reálně v Senátu řeší. Zatím je plánována jedna taková
debata všech kandidátů u nás v Říčanech. Dále jsem byl pozván do
duelu s panem Haškem v jednom podcastu, ten ale bohužel svoji
účast nepotvrdil a tak k duelu zřejmě nedojde. To je velká škoda.
Nebát se svých názorových oponentů a být schopen o svých
politických i odborných názorech diskutovat, to totiž patří mezi
předpoklady pro kandidaturu na politickou funkci," zmínil Hraba.

Psali jsme:

Předvolání za „negativní obsah vůči vládě“.
Občanka má potíže. Rajchl se vložil. Je toho víc
Tchajwanský exministr zahraničí pro PL: Je
mnoho věcí, kde se můžeme doplňovat
„Investice? Vždyť to jde zahraničním zbrojařům.“
Schillerová trhala Stanjurův rozpočet
Čína má problém. „To je skoro
neufinancovatelné.“ Kmoníček překvapil. To se
jinde neslyší
Zdroje:
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https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Cina-ma-problem-To-je-skoro-neufinancovatelne-Kmonicek-prekvapil-To-se-jinde-neslysi-760911
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https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Hraba-Dominik-
Hasek-mi-nepotvrdil-duel-Pryc-s-migranty-co-nesdileji-nase-hodnoty-
760724

Přidejte si PL do svých oblíbených zdrojů na Google Zprávy.
Děkujeme.

Líbil se Vám tento článek?

Nezávislost naší redakce můžete podpořit peněžitým darem v
jakékoliv výši bankovním převodem na účet:

131-981500247/0100
QR kód obsahuje údaje k platbě, výši částky si určete sami.

 Jste politik? Zveřejněte bez redakčních úprav vše,
co chcete. Zaregistrujte se ZDE.

 Jste čtenář a chcete komunikovat se svými
zastupiteli? Zaregistrujte se ZDE.
reklama
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Považujete práci politika za nebezpečné povolání?
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